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Plats Föregånget av en nostalgisk promenad genom en stad vi alla känt, ledsagat av klubbens 

egne eminente diplomguide Schaffer, förpassat via anekdoter in i ett svunnet Solna, 

landade slutligen årsmötet på gamla Lorry. Ett Solna före våra minnen. Sträckan Fontan 

– Lorry har väl gjorts åtskilliga gånger men aldrig med detta vägval och denna 

eftertanke. Ett stort tack till arrangörer och ciceron och en utmärkt inledning på kvällen. 

 

Närvarande Då Micke B., som haft en lite hackig närvarokurva under 2010-talet, inte hade 

möjlighet att närvara heller vid årets möte kunde församlingen ändå glädjas åt det 

faktum att vi ändå fyllde 13 stolar. Detta tack vare att årets arrangörer knutit den gamle 

solnaiten, tillika AIKaren Ubbe Dahlberg att via bilder och berättelser underhålla vårt 

idrottsintresse. Mycket uppskattat. 

 

§1 Tommy öppnar mötet med att tacka arrangörer och föredragshållare innan han snabbt 

övergår till den imaginära dagordningen.   

 

§2 Attributkontroll, som vanligt utan avkastning i form av kassatillskott, men som 

stadgeenligt utförs till punkt och pricka med nitisk precision.   

   

§3 Stefan kastar sig huvudstupa och möjligen stadgevidrigt in mellan två av de obefintliga 

dagordningspunkterna och hänvisar till en punkt i protokollet från 2016 års möte som 

man skulle återkomma till senare. Nu är senare menar Stefan.  

 Efter ett skrattsvimningsvbrott förorsakat av några utombys åldrande Lorry-chics får 

församlingen klart för sig att det hela gäller det av Stefan föreslagna befriandet från 

medlemsavgift när man inte deltar på årsmötet. Omröstning sker. Först kring den yttre 

frågan; Är nu senare? Ska frågan tas upp? Utfall 6 mot 6. Tommys utslagsröst gör att 

frågan ska tas upp. Nästa fråga gäller ”ska det inte ändå kosta nåt”? 6 vill att det ska 

kosta, 5 inte. 

 Sedan tidigare (2009) finns ett beslut om att ej närvarande vid årsmöte betalar halv 

årsavgift. Nu ställs tre förslag mot varandra; 250, 500 eller ska det kosta 600 kr. 

 250  6 röster 

 500  2 röster 

 600  2 röster. 

 Sålunda beslutas att framledes betalar den som av outgrundlig anledning ej kan närvara 

vid årsmötet en kvarts årsavgift. Kassör Werner avser återkomma i frågan.  

 

§4 Om de myckna känslorna under föregående punkt har att göra med att arrangörerna så 

här långt i förhandlingarna  känner sig sårade är oklart. Klart är i alla fall det unisona 

kravet på fler bussar från Hallen och som en följd av beslutet under föregående punkt 

kommer Peo och Stefan att lobba för krav på läkarintyg vid uteblivande från årsmöte.  

  

§5 EkonomiWerner förkortar sitt epitet till EkoWerner så att därur även kan utläsas 

ekonomins ekologiska aspekt. Papperförbrukningen måste minska hävdar han med 

emfas och hänvisar den pekuniärt intresserade  till hem- och facebook-sidornas 

ekonomiska kassaredovisning. En muntlig redovisning av en donation på 20 kr 

kompletterar bilden. 

 



§6 Beträffande vår webbplats står den fortfarande fri från sökträffar från Afrika, Saudi och 

Mellanamerika, men Åke Johansson har skrivit på kontaktsidan meddelar klubbens 

ansvarige som snabbt fått på sig en ny mössa och nu agerar WebbWerner. 

 

§7 Flitige debattören Stefan vill i detta skede ha en överenskommelse om att vi är överens 

om att vad som står är vi överens om.  

 Efter detta återstår, som ju alla förstår, endast; glaset i bordet och mötet är slut. 

 

§8 Till nästa års arrangörer utsågs för övrigt Micke och Göran och om det var pga Mickes 

frånvaro att tävlingssäsongen förbigicks med tystnad framgår inte, men det kanske var 

bäst som skedde.   


